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„Bliżej Mieszkańców Gminy Sławno”

ASSĄ epa
—

ACH PSEG W

WÓJT GMINY SŁAWNO

2019 -08- 12 | RYSZARD STACHOWIAK

Ą 8 € | Za pośrednictwem  PRZEWODNICZĄCEGO RADY
GMINY SŁAWNO
p. MARKA SZANELA

INTERPELACJA

W sprawie remontowanego budynku, przeznaczonego na nowy Urząd Gminy Sławno —

tzw. „pałacyk”

W imieniu Klubu Radnych, „Bliżej Mieszkańców Gminy Sławno:

Wnoszę o:

1) Przedstawienie, kosztów całkowitych poniesionych na inwestycję — do tej pory;

2) Informację dotyczącą stanu technicznego budynku; z przed i w trakcie realizacji;

3) Przedstawienie kosztów — miesięcznych na wynajem pomieszczeń w budynku Miasta

Sławno;

4) Na jakim etapie jest realizacja inwestycji, jaki jest szacunkowy koszt dalszej inwestycji;

5) Zjakiego źródła planuje Pan pozyskać na to fundusze, informację jaki wpływ może mieć

ta inwestycja na budżet Gminy Sławna.

6) Jaki jest całkowity — roczny koszt podatku „za pałacyk”, wraz z działką.
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